

MAKLUMAT AM PEMBUKAAN PERMOHONAN DANA PENYELIDIKAN KPT TAHUN 2018

BIL.	SKIM GERAN	TARIKH BUKA	TARIKH TUTUP	SILING PERMOHONAN (RM)	TEMPOH PENYELIDIKAN	SYARAT AM PERMOHONAN	SYARAT KHUSUS GERAN
1	Skim Geran Penyelidikan Pembangunan Prototaip (PRGS)	15 Januari 2018	28 Februari 2018	500,000.00	Tidak melebihi dua (2) tahun	a. Ketua Projek/Ketua Program mestilah mengisi dan melengkapkan laporan prestasi projek-projek yang telah diluluskan pada fasa terdahulu dalam modul pemantauan Sistem MyGRANTS (kecuali RAGS 2012-2013, RACE, LRGS, NRGs); b. Penyelidik dibenarkan untuk memohon skim geran yang berbeza. Walau bagaimanapun, penyelidik hanya dibenarkan untuk mengemukakan satu (1) permohonan sahaja sebagai Ketua Projek/Ketua Program bagi setiap skim geran yang ingin dipohon bagi tahun 2018; dan	a. Skim PRGS dibuka kepada semua penyelidik yang memenuhi syarat permohonan dan melengkapkan projek terdahulu yang mempunyai hasil penemuan/penyelidikan lengkap yang memerlukan Pembangunan Prototaip. b. Pemohon hanya dibenarkan menjadi Ketua Penyelidik bagi satu projek dan hanya satu permohonan projek sahaja akan diperakukan pada setiap fasa. c. Permohonan baharu bagi mereka yang telah diluluskan Skim PRGS pada fasa yang terdahulu akan diberi pertimbangan tahap selesai projek pada kadar 75% dalam modul pemantauan sistem MyGRANTS dan disahkan oleh RMC.
2	Skim Geran Penyelidikan Jangka Panjang (LRGS)		15 Mac 2018	3,000,000.00 setahun	Tiga (3) hingga lima (5) tahun	c. Telah mengemaskini dan melengkapkan semua perkara (Maklumat Peribadi, Projek, Penerbitan, IP, Penyeliaan (Supervision), Pengajaran (Teaching), Perundingan (Consultation) dan Perkhidmatan Komuniti (Community Service)) di profil penyelidik dan disahkan oleh RMC dalam MyGRANTS. KPT berhak menolak permohonan sekiranya maklumat tidak dikemas kini atau tidak lengkap.	a. Setiap pemohon dibenarkan mengemukakan hanya satu permohonan program pada setiap fasa. Permohonan baharu (sebagai Ketua Program dan Ketua Projek) bagi mereka yang telah diluluskan LRGS (sebagai Ketua Program dan Ketua Projek) pada fasa yang terdahulu akan diberi pertimbangan dengan bukti projek-projek tersebut telah selesai sepenuhnya (100%) dan disahkan oleh RMC serta telah selesai membentangkan Laporan Akhir kepada jawatankuasa yang dilantik.
3	Skim Geran Penyelidikan Transdisiplinari (TRGS)		30 Mac 2018	1,500,000 (peruntukan tahun pertama tidak melebihi 50% daripada peruntukan keseluruhan)	Tidak melebihi tiga (3) tahun	a. Pemohon hanya dibenarkan menjadi Ketua Projek bagi satu projek sahaja. Setiap pemohon dibenarkan untuk mengemukakan hanya satu permohonan sahaja pada setiap fasa. b. Permohonan baharu (sebagai Ketua Program dan Ketua Projek) bagi mereka yang telah diluluskan TRGS (sebagai Ketua Program dan Ketua Projek) pada fasa yang terdahulu akan diberi pertimbangan dengan bukti projek-projek tersebut telah selesai sepenuhnya (100%) di dalam modul pemantauan sistem MyGRANTS dan disahkan oleh RMC serta telah selesai membentangkan Laporan Akhir kepada jawatankuasa yang dilantik.	
4	Skim Geran Penyelidikan Fundamental (FRGS)		16 April 2018	250,000.00	Tidak melebihi tiga (3) tahun	a. Setiap pemohon dibenarkan untuk mengemukakan hanya satu permohonan projek sahaja pada setiap fasa. b. Permohonan baharu bagi mereka yang telah diluluskan FRGS pada fasa yang terdahulu akan diberi pertimbangan dengan bukti projek-projek tersebut telah 75% selesai di dalam modul pemantauan sistem MyGRANTS dan disahkan oleh RMC.	

SYARAT KETUA PROGRAM/PROJEK DAN PENYELIDIK BERSAMA

GERAN	FRGS		PRGS		TRGS		LRGS	
	TETAP	KONTRAK	TETAP	KONTRAK	TETAP	KONTRAK	TETAP	KONTRAK
					KETUA PROGRAM WARGANEGARA MALAYSIA & BERTARAF TETAP. KETUA PROJEK TRGS 2 ORANG WARGANEGARA MALAYSIA		KETUA PROGRAM WARGANEGARA MALAYSIA & BERTARAF TETAP. KETUA PROJEK LRGS 2 ORANG WARGANEGARA MALAYSIA	
KETUA PENYELIDIK	TETAP	KONTRAK	TETAP	KONTRAK	TETAP	KONTRAK	TETAP	KONTRAK
Warganegara Malaysia	PENYELIDIK BERSAMA: Tetap (Warganegara Malaysia)	PENYELIDIK BERSAMA: Tetap (Warganegara Malaysia)	PENYELIDIK BERSAMA: Tetap (Warganegara Malaysia)	PENYELIDIK BERSAMA: Tetap (Warganegara Malaysia)	PENYELIDIK BERSAMA: Tetap (Warganegara Malaysia)	PENYELIDIK BERSAMA: Tetap (Warganegara Malaysia)	PENYELIDIK BERSAMA: Tetap (Warganegara Malaysia)	PENYELIDIK BERSAMA: Tetap (Warganegara Malaysia)
Bukan Warganegara Malaysia		PENYELIDIK BERSAMA: Tetap (Warganegara Malaysia)		PENYELIDIK BERSAMA: Tetap (Warganegara Malaysia)		PENYELIDIK BERSAMA: Tetap (Warganegara Malaysia)		PENYELIDIK BERSAMA: Tetap (Warganegara Malaysia)